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Socialdemocràcia i Progrés (SPP)
rebutjarà qualsevol projecte d’in-
versió externa a Ordino-Arcalís
que impliqui el desenvolupa-
ment urbanístic de la zona. Els
membres del comitè local del
partit a les valls del nord Felip
Gallardo, Sílvia Bonet i Joan Abe-
lla van comparèixer ahir en roda
de premsa per anunciar que es-
tan en contra que “comencin a fer
urbanitzacions a dalt sigui sota
un pla estratègic o no”, segons va
afirmar el coordinador del grup,
Felip Gallardo. En aquest sentit,
demanen que el full de ruta del
camp de neu “mantingui el prin-
cipi de respecte cap a la natura i
el paisatge”. “No estem d’acord
que sigui una porta oberta a la ur-
banització de les muntanyes”, va
recalcar, aclarint que no accepta-
ran “ni un hotelet”.

Pel que fa a la proposta que va
fer pública el cònsol major d’Or-
dino, Josep Àngel Mortés, de dei-
xar que sigui la ciutadania qui de-
cideixi si s’accepta o no inversió

privada i de fer-ho a través d’un
referèndum, Gallardo va dema-
nar que s’informi bé “perquè no
passi com amb el Brexit”. Men-
trestant, Bonet va assenyalar que
al plebiscit hi haurien de partici-
par tots els residents d’Ordino i
va destacar que el resultat que en
surti ha de guanyar per “àmplia
majoria” per ser vàlid. “Per majo-
ria absoluta”, va reblar Gallardo.
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S. BAGUDANCH
Andorra la Vella

ENEUAEL RESULTAT EN UN REFERÈNDUM HAURIA D’OBTENIR “MAJORIA ABSOLUTA”

F. GALINDO

Felip Gallardo

“No estem d’acord que
[el pla] sigui una porta
oberta a la urbanització
de les muntanyes”
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La comissió BPA acceptarà que
Higini Cierco no comparegui al
juliol, com estava previst, da-
vant dels consellers generals.
L’empresari andorrà, cridat com
a representant dels antics accio-
nistes majoritaris del banc, va
adduir que la convocatòria li
havia arribat el 29 de juny quan
se’l convocava perquè compa-
regués avui. Per aquest motiu
hauria optat per instar que la
declaració es faci més tard i
concretament tindrà lloc passat
l’estiu. La carta on se’l convoca-

va va ser escrita el 3 de juny pe-
rò va tardar tres setmanes a ser
entregada. D’altra banda, la co-
missió també analitzarà la si-
tuació de Turi Riberaygua, con-
vocat com a representant dels
socis minoritaris. Riberaygua va
contestar a la missiva expres-
sant que estava disposat a com-
parèixer (és una invitació i per
tant no és obligatòria) però que
ho faria a títol individual i no
com a portaveu dels accionistes
minoritaris. La comissió BPA
haurà d’analitzar què fa perquè
ara s’haurà de plantejar si con-
voca tots els accionistes minori-
taris. 

La comissió BPA accepta que
Cierco declari al setembre
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